
 

 

 

Zápis z 25. zasedání Rady Fyzikálního ústavu AV ČR, v. v. i. 
 

konaného 1. června 2010 na pracovišti Cukrovarnická   

 

Přítomni:    M. Glogarová, J. Hořejší, J. Chýla, K. Jungwirth, V. Janiš, J. Kočka,                     

J. Kodymová, J. Krása, J. Řídký, O. Schneeweiss, A. Šimůnek  

Omluveni:   P. Hedbávný, P. Höschl, E. Hulicius, J. Humlíček 

Hosté:  F. Máca, J. J. Mareš, J. Šafanda (předseda Dozorčí rady FZÚ)   

 

 

Program jednání 
 

1. Rada schválila zápis ze svého 24. zasedání, konaného 13. 4. 2010, s připomínkou J. Kočky 

k upřesnění bodu 2 zápisu.  

2. Rada projednala Výroční zprávu FZÚ za rok 2009, která byla členům Rady předem zaslána 

v plném znění. Ke zprávě proběhla diskuze, týkající se zejména (na základě podnětu A. 

Šimůnka) výše průměrné mzdy. Přítomný předseda Dozorčí rady FZÚ J. Šafanda seznámil 

Radu se stanoviskem Dozorčí rady FZÚ, které je zahrnuto ve Výroční zprávě, a Rada jed-

nohlasně Výroční zprávu schválila. Rada poděkovala vědeckému tajemníkovi F. Mácovi za 

práci na vypracování zprávy.           

3. J. Řídký seznámil Radu s navrhovanými změnami v Organizačním řádu FZÚ, které se tý-

kají z formálního hlediska přejmenování čtyř oddělení v Sekci 1 a čtyř oddělení v Sekci 5. 

Z věcného hlediska jde o změnu postavení týmů, jejichž činnost již byla Radě ústavu něko-

likrát prezentována v souvislosti s projekty AUGER, ELI a HILASE. Změny v Organizač-

ním řádu byly Radou jednohlasně schváleny a nabývají účinnosti ke dni 1. 7. 2010.        

4. Rada projednala seznam projektů podaných do TA ČR předložený J. Kočkou a doporučila, 

aby u schválených grantů byl předpokládaný vklad ústavu hrazen z prostředků sekce.       

5. Různé: 

- J. Řídký informoval Radu o připravovaném informačním systému, který bude vedoucí 

sekcí upozorňovat na důležité termíny pro podávání návrhů na různé ceny a ocenění 

pracovníků FZÚ.     

- J. Řídký informoval Radu o požadavcích na stavební úpravy FZÚ v roce 2011, které 

byly odeslány na AV k 31. 5. 2010.  

- F. Máca připomněl připravovanou v pořadí již druhou Dvořákovskou přednášku, která 

se uskuteční 23. 6. 2010 a na kterou budou pozváni významní reprezentanti AV. Před-

pokládá se hojná účast také členů Rady. 

 

Příští zasedání Rady se uskuteční v září na Slovance. Termín konání bude oznámen běhen srp-

na.      

 

10. 6. 2010 

 

Jan Kočka  

Jarmila Kodymová 


